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Schriftelijke vragen
ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester.

Fractie: PvdA – GroenLinks Twenterand 

Onderwerp: Natuurinclusief bouwen in Twenterand en vogeltellingen

Datum: 27 januari 2022

Beantwoording: schriftelijk

Is het college bekend met de ontwikkelde storymap  natuurinclusieve verstedelijking 
waar wijk en buurt een onderdeel van uitmaken?

Het college heeft kennisgenomen van de documentatie Natuurinclusieve 
Verstedelijking.

Wordt er op dit moment al natuurinclusieve woningbouw toegepast en zo ja op welke 
schaal?

Natuurinclusief bouwen kent vele verschijningsvormen. Wat betreft 
woningbouw ligt het initiatief bij eigenaren. De gemeente houdt hier geen 
registratie van bij. 

Bent u bereid om bij komende projecten natuurinclusieve woningbouw toe te passen 
en op te nemen in beleid?

Ja, in de (nog vast te stellen) Woonvisie Twenterand 2022-2026 is 
natuurinclusief bouwen opgenomen in het stimuleringskader. Hiermee 
stimuleert de gemeente initiatiefnemers tot het doen van natuurinclusieve 
maatregelen bij projecten. 
De gemeente heeft geen specifiek beleid en ook geen budget om 
natuurinclusieve woningbouw te stimuleren. In VNG verband is het Rijk 
gevraagd middelen ter beschikking te stellen.
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Vogeltellingen
Van 28 januari tot en met 30 januari 2022 zijn de Nationale Tuinvogel 
tellingsdagen. Op deze dagen vragen de Vogelbescherming en Sovon iedereen 
om de vogels in hun tuin of op hun balkon te tellen. Dankzij de Tuinvogeltelling 
weten zij hoe vogels in de winter de tuinen gebruiken. Met deze informatie 
kunnen  vogels beter geholpen en beschermt worden. 

Vraag 4: Bent u bereid over de Twenterandse uitkomsten van de telling met de 
Vogelbescherming in overleg te treden met de raad om te kijken welke maatregelen 
en verbeteringen doorgevoerd kunnen worden in Twenterand om de vogelstand te 
verbeteren en te versterken?

Antwoord 4: De intentie van dit voorstel onderstrepen we. We willen niet in overleg 
met de raad over dit onderwerp gezien eerder gemaakte keuzes. Twenterand zet al 
in op Wies met de Patries.

Test
Bovendien is  2022 uitgeroepen als het jaar van de merel . Een graag geziene 
vogelsoort met een fantastische zang die het vooral in stedelijk gebied moeilijk 
heeft. Vanaf 2016 is de totale populatie van deze vogel met 30% gedaald. 

Vraag 5: Bent u bereid een actieprogramma te maken en uit te voeren om het 
leefmilieu van de Merel te verbeteren zodat de populatie van deze graag geziene 
zingende tuinvogel weer gaat groeien?

Antwoord 5: Nee, we zijn niet bereid om een actieprogramma te maken omdat we al 
inzetten op Wies met de Patries.


